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Motion till Håbo Kommunfullmäktige 2019-06-17 
 
Håbo kommun, bäst i Sverige på LED-lampor 
 
I samband med Håbo Kommuns miljövecka var det en workshop där allmänhet, 
tjänstemän och politiska partier var inbjudna. I samband med den så bollade jag ett 
förslag som alla tyckte vara värt att gå vidare med. 
 
Med anledning av kommunens mål att bli fossilbränslefria så skulle det vara trevligt 
om Håbo Kommun blir Sveriges första Kommun som enbart använder LED-lampor, där 
så är möjligt. 
 
Man borde kunna göra en upphandling till en ”lampbytardag” några gånger per år. 
Företag erbjuds att sälja LED-lampo i någon kommunal lokal, samt bli tvungna att ta 
gamla lampor i utbyte med ett ”pantsystem”, ”Köp en LED-lampa och få X kr för din 
gamla”, lampor som sedan återvinns genom kommunens försorg. 
 
Man kan då skruva ner alla sina gamla lampor i sitt hem/företag, åka till 
”Lampbytardagen” och få professionell hjälp att köpa/byta ut till motsvarande LED-
lampor 
 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Kommunfullmäktige beslutar att utreda om detta är möjligt 
 
-Och OM det är möjligt, att genomföra detta på prov under två helger 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
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